

Last week we looked at Prayer that Works from James 5, where we should 1. Pray when we are suffering and sick (v.13-14), 2. Confess any sin that would hinder our prayers (v.15-16) and 3. Pray like Elijah (v.17-18). We have promises from the all powerful God who said He will hear every prayer. **Let's be confident in the power of God and like Elijah see God do 'great and mighty things' (Jer. 33:3)!**

Letzte Woche betrachteten wir 'Gebet das wirkt' aus Jakobus 5. Erinnern wir uns, wir sollen: 1. Beten beim Leiden und Kranksein (V.13-14), 2. Jede Sünde bekennen, auf dass nichts unsere Gebete hindert (V.15-16) und 3. Wie Elia beten (V.17-18). Wir haben die Verheißungen vom allmächtigen Gott, der jedes Gebet erhört. **Lasst uns zuversichtlich in der Kraft Gottes sein und wie Elia schauen, welche 'großen und gewaltigen Dinge' Gott tut (Jer. 33,3)!**